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Närvarande:    Ej Närvarande: 
Karin Björklund (ordf)  Göran Hansson    
Sylvia Johansson  Anne Svensson 

Kikki Tiestö 
Sofia Karlsson   
Ida Björklund 
Ulla Chowhdury 
Anne Svensson      
Reneé Östrand(4)  
Carola Selin Sabel (4) 
                
1. Ordförande för mötet var Karin i Kikkis frånvaro. Hon hälsade de närvarande välkomna och 

inledde mötet 
 

2. Till att justera protokollet valdes Ida Björklund  

3. Dagordningen godkändes 

4. Avelskomitten:  Reneé berättade att avelskomitten ska ha ett möte den 26/6. Till detta möte 
ville de ha tips och förslag på vad avelskomitten skulle arbeta med nu när RAS är färdig. 
Diskuterades även föreläsare till nästa uppfödarmöte. Skillnaden MH/BPH är ett intressant 
ämne om lämplig föreläsare kan bokas. 
 

5. Ekonomi: Ingen rapport 
 
 

6. Ronden: Inbjudan till Ronden snart färdig. Ida rapporterade att Carina Rapp ordnar boende för 
domarna. Vi betalar domare samt ringsekr. Vi delar på resekostnaden tillsammans med 
affenpinscherklubben som vi delar domare med. Vi fixar även egna fikakorgar. Sofia fixar 
rosetter. Anmälan görs på MG-events 
 

7. Sponsoravtal: Bordlades till nästa möte 
 

8. Årets Hund: genomgången av statuterna bordläggs till nästa möte. 
 

9. Notisbladet: Inget nytt från SSPK om notisbladet. Styrelsen fortfarande för en nättidning om inte 
SSPK hittar redaktion till tidningen. 
 
 

10. MH för schnauzer i Stockholmstrakten. Klubbar har kontaktats men det är dåligt med responsen. 
Förslag på lite olika klubbar att kontakta togs upp. 
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11. Det hade kommit in en förfrågan från avelskomitten om reseersättning till avelsfunktionärsmöte 

i Höst. 
Styrelsen beslöt att återkomma med svar när vi vet hur ekonomin ser ut. 
 

12. Övriga Frågor:  
En fråga om att återuppta schnauzerkalendern togs upp. Sylvia kontaktar Eva A i frågan. 
Togs även upp tidpunkt för fysiskt styrelsemöte. Förslag tas emot. 
 

13. Nästa telefonmöte: 3/8 kl 1830 
 

14. Ordförande Karin tackade alla som varit med och avslutade mötet 
 
 

 
………………………………………. 
Sylvia Johansson/sekreterare 
 
 
 
………………………………………… 
Ida Björklund /Justerare 
 
       
 
 


